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W V Sesji Rady Gminy Sicienko w dniu 28.08.2024 r. na 14 radnych udział wzięło 14 

radnych i zgodnie z art. 14 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. 

z 2024 r. poz. 609 ze zm.) podejmowane uchwały będą prawomocne. 

 

 

Przewodniczący obrad Mariusz Stężewski – Przewodniczący Rady Gminy 

 

 

Miejsce odbywania Sesji Sala posiedzeń 

Urzędu Gminy w Sicienku 

 

 

Czas trwania Sesji godz. 1400 – 1605 

 

 

Protokolant Sesji Katarzyna Batka 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli radni wg załączonej listy obecności. 

 

  

 

Sołtysi: 

 

Alfred Malzahn – Sołtys Sołectwa Gliszcz 

 

Pracownicy Urzędu Gminy  

i jednostek organizacyjnych: 

 

 

 

 

 

 

Piotr Chudzyński – Wójt Gminy 

Anna Rudniak – Zastępca Wójta 

Agnieszka Czarnolewska – Sekretarz Gminy 

Anna Lewandowska - Skarbnik Gminy 

Natalia Mural - Jońca – radca prawny 

Anna Rakoczy – pracownik Referatu Oświaty, Kultury 

i Sportu Urzędu Gminy w Sicienku 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



2 

 

Ad.1. 

Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy – Mariusz Stężewski. Powitał radnych 

i wszystkie osoby obecne na Sesji. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził, iż w V Sesji Rady Gminy Sicienko 

na ustawową liczbę 14 radnych uczestniczy 14 radnych, czyli wymagane quorum 

do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

LISTA OBECNOŚCI RADNYCH STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 1 DO NINIEJSZEGO 

PROTOKOŁU. 

 

Przewodniczący Rady Gminy  zwrócił się z pytaniem, czy są wnioski o  zmianę porządku obrad. 

Wniosków nie przedstawiono, w związku z tym porządek obrad V Sesji Rady Gminy Sicienko 

ma następujące brzmienie: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i ewentualne wnioski o zmianę porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu IV Sesji Rady Gminy Sicienko. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z wykonania uchwał i wniosków. 

5. Przedstawienie informacji o pracy Wójta Gminy między Sesjami oraz przedstawienie 

informacji o stanie finansów gminy. 

 

6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie sprzedaży mieszkań i budynków 

stanowiących własność komunalną Gminy Sicienko. 

7. Uchwała w sprawie sprzedaży lokalu użytkowego znajdującego się w budynku 

w miejscowości Mochle, ul. Aleja Kasztanowa 27 wraz z udziałem w nieruchomości 

gruntowej oznaczonej ewidencyjnie w obrębie Mochle nr 274 o pow. 0,0300 ha 

stanowiącego własność Gminy Sicienko. 

8. Uchwała w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości powstałej na skutek podziału nieruchomości. 

9. Uchwała w sprawie ustalenia stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości powstałej na skutek wybudowania urządzeń infrastruktury 

technicznej. 

10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na realizację przez Gminę Sicienko projektu 

„Międzynarodowe doświadczenia uczniów SP im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w 

Kruszynie” w ramach Programu ERASMUS+ na lata 2021 – 2027. 

11. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2024 rok. 

12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy finansowej 

gminy Sicienko na lata 2024 – 2033. 

13. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej na rzecz 

Powiatu Bydgoskiego. 

 

14. Sprawy różne. 

15. Zamknięcie Sesji. 

 

Ad.3. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół IV Sesji Rady Gminy Sicienko został 

udostępniony radnym. Radni nie zgłosili uwag do treści protokołu. Przewodniczący zwrócił się 
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z wnioskiem o przyjęcie protokołu bez odczytywania i poddał go pod głosowanie. Protokół 

został przyjęty jednogłośnie. 

 

IMIENNY WYKAZ GŁOSOWAŃ RADNYCH GMINY SICIENKO PODCZAS V SESJI 

RADY GMINY SICIENKO STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 2 DO NINIEJSZEGO 

PROTOKOŁU. 

 

Ad.4. 

Sprawozdanie z wykonania uchwał i wniosków przedstawiła Zastępca Wójta. Poinformowała, 

że podczas IV Sesji w dniu 20 czerwca 2024 r. Rada Gminy Sicienko podjęła 10 uchwał. 

Zmiany budżetu są realizowane, a uchwała została opublikowana w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Kujawsko – Pomorskiego. Wieloletnia prognoza finansowa jest realizowana. 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi została zrealizowana. Przewodniczący Rady Gminy 

przekazał stanowisko Rady Gminy podmiotowi skarżącemu. Akty prawa miejscowego zostały 

opublikowane w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko – Pomorskiego 

i obowiązują.  

 
Ad.5. 

Informację o pracy między Sesjami przedstawili Wójt Gminy i Zastępca Wójta. 

 

INFORMACJA O REALIZACJI ZADAŃ W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI STANOWI 

ZAŁĄCZNIK NR 3 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Wójt Gminy Sicienko oraz radni Rady Gminy Sicienko podziękowali za współpracę 

ustępującej Sekretarz Gminy Sicienko Pani Agnieszce Czarnolewskiej. Wójt Gminy 

przedstawił przyszłą Sekretarz Gminy – Panią Annę Rakoczy. 

 

Skarbnik Gminy poinformowała, że na rachunku podstawowym budżetu gminy znajdują się 

środki w wysokości 9.960.653 zł, natomiast na lokacie terminowej w Banku Gospodarstwa 

Krajowego ulokowanych jest 7 mln zł. 

 
Przewodniczący Rady Gminy ogłosił przerwę w obradach. 

 

p r z e r w a  w  o b r a d a c h  1 4 4 3  –  1 5 0 6  

 

Przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady. 

 
Ad.6. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie sprzedaży mieszkań i budynków stanowiących własność komunalną Gminy 

Sicienko (druk F9C). Poinformował, że wszystkie projekty uchwał były omawiane podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji stałych Rady Gminy. Poprosił Przewodniczącą Komisji 

Kultury i Spraw Obywatelskich o podanie w każdym punkcie porządku obrad w trakcie 

dyskusji stanowiska obu Komisji co do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 14 radnych na 14 obecnych 

głosowało za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR V/26/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 28 SIERPNIA 2024 ROKU 

 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE SPRZEDAŻY MIESZKAŃ I BUDYNKÓW 

STANOWIĄCYCH WŁASNOŚĆ KOMUNALNĄ GMINY SICIENKO 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 4 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.7. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie sprzedaży 

lokalu użytkowego znajdującego się w budynku w miejscowości Mochle, ul. Aleja Kasztanowa 

27 wraz z udziałem w nieruchomości gruntowej oznaczonej ewidencyjnie w obrębie Mochle nr 

274 o pow. 0,0300 ha stanowiącego własność Gminy Sicienko (druk D36). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 14 radnych głosowało za 

przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR V/27/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 28 SIERPNIA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE SPRZEDAŻY LOKALU UŻYTKOWEGO ZNAJDUJĄCEGO SIĘ 

W BUDYNKU W MIEJSCOWOŚCI MOCHLE, UL. ALEJA 

KASZTANOWA 27 WRAZ Z UDZIAŁEM W NIERUCHOMOŚCI 

GRUNTOWEJ OZNACZONEJ EWIDENCYJNIE W OBRĘBIE MOCHLE 

NR 274 O POW. 0,0300 HA STANOWIĄCEGO WŁASNOŚĆ GMINY 

SICIENKO 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 5 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.8. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 

stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości powstałej na 

skutek podziału nieruchomości (druk 944). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 13 radnych głosowało za 

przyjęciem tej uchwały, 1 radny głosował przeciw. 
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W dyskusji udział wzięli: 

- radny Arkadiusz Szczepaniak 

- Zastępca Wójta 

- Przewodniczący Rady Gminy 

 

Dyskutowano o inicjatywie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały, zasadności jej 

wprowadzenia, konsekwencjach jej przyjęcia dla mieszkańców. 

 

Radny Arkadiusz Szczepaniak zwrócił się do radnych o nieprzyjmowanie tej uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję w wyniku jej wyczerpania i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR V/28/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 28 SIERPNIA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE USTALENIA STAWKI PROCENTOWEJ OPŁATY ADIACENCKIEJ 

Z TYTUŁU WZROSTU WARTOŚCI NIERUCHOMOŚCI POWSTAŁEJ 

NA SKUTEK PODZIAŁU NIERUCHOMOŚCI 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA WIĘKSZOŚCIĄ GŁOSÓW. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 6 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie ustalenia 

stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości powstałej na 

skutek wybudowania urządzeń infrastruktury technicznej (druk 881). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 2 radnych głosowało za przyjęciem 

tej uchwały, 12 radnych głosowało przeciw. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

- radny Arkadiusz Szczepaniak 

- Przewodniczący Rady Gminy 

 

W dyskusji wskazano na różnicę między projektami uchwał. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję w wyniku jej wyczerpania i poddał pod 

głosowanie projekt uchwały. 

 

WIĘKSZOŚĆ RADNYCH GŁOSOWAŁA PRZECIW PRZYJĘCIU UCHWAŁY. 

UCHWAŁA NIE ZOSTAŁA PRZYJĘTA. 

PROJEKT UCHWAŁY STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 7 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.10. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na realizację przez Gminę Sicienko projektu „Międzynarodowe doświadczenia uczniów 
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SP im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Kruszynie” w ramach Programu ERASMUS+ na 

lata 2021 – 2027 (druk 7A7). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 14 radnych głosowało 

za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR V/29/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 28 SIERPNIA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA REALIZACJĘ PRZEZ GMINĘ SICIENKO 

PROJEKTU „MIĘDZYNARODOWE DOŚWIADCZENIA UCZNIÓW SP 

IM. KARDYNAŁA STEFANA WYSZYŃSKIEGO W KRUSZYNIE” 

W RAMACH PROGRAMU ERASMUS+ NA LATA 2021-2027 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 8 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2024 rok (druk ED9). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 14 radnych głosowało 

za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR V/30/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 28 SIERPNIA 2024 ROKU 

 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE UCHWALENIA BUDŻETU GMINY NA 2024 

ROK 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 9 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy finansowej gminy Sicienko na lata 2024 – 2033 

(wydruk z 21.08.2024 r.). 
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Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 14 radnych głosowało 

za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR V/31/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 28 SIERPNIA 2024 ROKU 

 

ZMIENIAJĄCA UCHWAŁĘ W SPRAWIE UCHWALENIA WIELOLETNIEJ PROGNOZY 

FINANSOWEJ GMINY SICIENKO NA LATA 2024-2033 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 10 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na rzecz Powiatu Bydgoskiego (druk E52). 

 

Przewodnicząca Komisji Kultury i Spraw Obywatelskich radna Danuta Krzewska 

poinformowała, że podczas wspólnego posiedzenia Komisji 14 radnych głosowało 

za przyjęciem tej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag i pytań. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

UCHWAŁA NR V/32/24 

RADY GMINY SICIENKO 

Z DNIA 28 SIERPNIA 2024 ROKU 

 

W SPRAWIE UDZIELENIA POMOCY FINANSOWEJ W FORMIE DOTACJI CELOWEJ 

NA RZECZ POWIATU BYDGOSKIEGO 

 

UCHWAŁA ZOSTAŁA PRZYJĘTA JEDNOGŁOŚNIE. 

UCHWAŁA STANOWI ZAŁĄCZNIK NR 11 DO NINIEJSZEGO PROTOKOŁU. 

 

Ad.14. 

Sprawy różne: 

 

Radny Arkadiusz Szczepaniak  

 

Zwrócił się z pytaniem o wdrażanie przez szkoły i Urząd Gminy zasad tzw. „Ustawy Kamilka”. 

Poprosił o zamieszczenie treści Zarządzenia Wójta Gminy w tej sprawie na stronie internetowej 

gminy Sicienko i na portalu społecznościowym. 
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Zastępca Wójta 

 

Poinformowała, że standardy ochrony nieletnich zostały wprowadzone w szkołach w terminie 

do 15.08.2024 r. Informacje zostaną przekazane wszystkim rodzicom przez platformę 

eDziennik. Procedura wymaga potwierdzenia przez rodzica zapoznania się ze standardami, 

więc wymagany będzie podpis pod dokumentem. W Urzędzie Gminy również takie standardy 

zostały wprowadzone m.in. ze względu na dowozy uczniów do szkół. 

 

Radny Mariusz Trudnowski 

 

Poinformował, że oddano do użytku ul. Parkową w Sicienku. Zmieniła się tam organizacja 

ruchu i droga ta stała się równorzędna. Poprosił o wsparcie w rozmowach z Powiatem 

Bydgoskim w sprawie prawidłowego oznakowania ul. Parkowej. 

 

Radny Grzegorz Czeczot 

 

Zaprosił do Świetlicy Wiejskiej na badania mammograficzne. Poinformował o ufundowaniu 

przez siebie jednorazowego stypendium dla najlepszego ucznia Szkoły Podstawowej 

w Wojnowie mieszkającego w Mochlu. Zachęcił radnych do takiej inicjatywy. 

 

Radny Wojciech Rybarczyk 

 

Zwrócił się z prośbą o odnowienie oznakowania poziomego miejsca dla niepełnosprawnych na 

parkingu przed budynkiem Urzędu Gminy w Sicienku. 

Zwrócił uwagę na konieczność wyznaczenia przejść dla pieszych w Trzemiętowie na 

wysokości Centrum Administracyjnego Placówek Opiekuńczo - Wychowawczych oraz 

przedszkola ma drodze powiatowej. Poinformował, że złoży taki wniosek podczas Zebrania 

Wiejskiego Sołectwa Trzemiętowo. Jeśli uzyska poparcie, to prosi także o wsparcie Gminy.  

Zwrócił uwagę na problem z użytkownikami quadów, którzy niszczą drogi gruntowe w 

Trzemiętowie. Mieszkańcy mogą wskazać miejsce. Poprosił o współprace z policją i częstsze 

jej patrole w tym terenie. 

 

Radny Mariusz Trudnowski 

 

Zwrócił się z pytaniem o realizację zgłoszenia dotyczącego ustawienie oznaczenia terenu 

zabudowanego na osiedlu przy ul. Józefa Budy w Sicienku. 

 

Wójt Gminy 

 

Poinformował, że został zgłoszony wniosek o zmianę organizacji ruchu w tym miejscu. Jeśli 

zostanie on zatwierdzony przez Powiat Bydgoski, to takie oznaczenie zostanie wprowadzone. 

 

Radny Arkadiusz Szczepaniak 

 

Poinformował, że przyłączy się do inicjatywy zaproponowanej przez radnego Grzegorza 

Czeczota. Poruszył temat planu tworzenia tzw. farmy fotowoltaicznej, o którym była mowa 

podczas Zebrania Wiejskiego Sołectwa Samsieczno. Zająć ma ona w sumie 153 ha, z czego 

138 ha na terenie gminy Sicienko w miejscowości Samsieczno. Zwrócił się z pytaniem, czy 

radni mogą dowiadywać się wcześniej, gdy w Gminie ma być realizowane tak duże 

przedsięwzięcie. 
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Wójt Gminy  

 

Poinformował, że prowadził na ten temat rozmowy indywidualnie z mieszkańcami, jak i 

podczas Zebrania, po których ich obawy mocno zmalały. Zawrócił uwagę, że jako organ nie 

może wypowiadać się na temat stanowiska, które mogłoby rzutować na przebieg 

procedowanego wniosku. Opinie właściwych instytucji są pozytywne, w tym Regionalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska. Decyzja o warunkach zabudowy nie została jeszcze wydana. 

Zauważył, że wniosków o tego typu farmy w kraju jest dużo, jednak ostatecznie na etapie 

realizacji nie są one finalizowane. Podobna sytuacja miała miejsce w przypadku wieży telefonii 

komórkowej w Kruszynie. Wójt jako organ musi działać zgodnie z przepisami prawa i nie miał 

możliwości odmowy inwestorowi. Jednak ostatecznie inwestycja ta nie została zrealizowana 

w tej lokalizacji.  

 

Radny Arkadiusz Szczepaniak 

 

Zwrócił uwagę, że w przypadku Kruszyna informacje te pojawiły się w opinii publicznej bardzo 

szybko, stąd mieszkańcy mogli szybko zadziałać. Natomiast w przypadku fotowoltaiki temat 

pojawił się w lipcu, a decyzja środowiskowa została wydana w grudniu ubiegłego roku. Zwrócił 

się z pytaniem, czy przy opracowywaniu planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego 

gminy zabezpieczone zostaną interesy mieszkańców co do lokalizacji tego typu inwestycji 

w Gminie. 

 

Wójt Gminy 

 

Poinformował, że do wspomnianego planu ogólnego można zgłaszać wnioski. Przedłużono na 

to termin do 16.09.2024 r. Poinformował o rozmowach i współpracy z Dyrektorem Zespołu 

Szkolno – Przedszkolnego w Samsiecznie co do postępowania w sprawie planów budowy 

farmy, znane jest stanowisko mieszkańców. Będzie rekomendowane wprowadzenie do planu 

ogólnego pewnych obostrzeń, jednak obecnie prawodawstwo dąży do łatwiejszego dostępu do 

takich inwestycji i wdrażania rozwiązań „zielonej energii”. 

 

Ad.15. 

W wyniku wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady V Sesji 

Rady Gminy Sicienko. 

 

Na tym protokół zakończono. Zawiera on 9 stron ponumerowanych kolejno od 1 do 9. Jego 

integralną część stanowią załączniki ponumerowane kolejno od 1 do 11. 

 

 

Protokolant Sesji          Przewodniczący Rady Gminy   

 

 

 Katarzyna Batka                                   Mariusz Stężewski 

 


